



证书编号: 04724Q10753R6M

质量管理体系认证证书

兹证明

杭州安诺过滤器材有限公司

(统一社会信用代码: 91330183757203352W)

住 所: 浙江省杭州市富阳区新登镇新登新区清泉路 22 号

生产地址: 浙江省杭州市富阳区新登镇新登新区清泉路 22 号

质量管理体系符合:

GB/T 19001-2016 idt ISO 9001:2015

体系覆盖:

一次性使用医用过滤器、一次性使用过滤器、微孔滤膜 (含一次性使用医用微孔滤膜)、滤芯 (含囊式滤芯) (医疗器械配套使用) 的设计开发、生产和服务。

颁证日期: 2024 年 11 月 06 日

有效期至: 2027 年 11 月 05 日

总经理:

北京国医械华光认证有限公司



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C047-M

注: 认证组织需通过年度监督审核后, 此证书方为持续有效。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (<http://www.cnca.gov.cn>) 或北京国医械华光认证有限公司网站 (<http://www.cmcc.com.cn>) 上查询。 地址: 北京市东城区安定门外大街甲 88 号中联大厦第 5 层 邮编: 100011 电话: 010-62351993



Registration No. 04724Q10753R6M

CERTIFICATE OF QUALITY MANAGEMENT SYSTEM

This is to certify that:

Hangzhou Anow Filtration and Materials Co., Ltd.

Registered address: No.22, Qing Quan Road, Xindeng New Area, Xindeng town, Fuyang District, Hangzhou 311404 P.R. of China

Manufacturing address: No.22, Qing Quan Road, Xindeng New Area, Xindeng town, Fuyang District, Hangzhou 311404 P.R. of China

Operates a Quality Management System which complies with the requirements of:

GB/T 19001-2016 idt ISO 9001:2015

For the following scope:

The designment, Development, Production and Service of Disposable medical filter, Micro-porous membrane(including Disposable medical membrane), Disposable filter, filter cartridge(including capsule filter).

Date of issue: November 06, 2024

Date of expiry: November 05, 2027

General manager:

**BEIJING HUA GUANG CERTIFICATION
OF MEDICAL DEVICES CO., LTD.**



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C047-M

Note: This certificate will not be continuously valid until the organization has been approved in the annual surveillance audit. The certificate information is available on the website of the certification and accreditation administration of the People's Republic of China (<http://www.cnca.gov.cn>) or the website of CMD (<http://www.cmdc.com.cn>). Address: 5th floor of Zhong Lian building, No.jia88, An Ding Men Wai street, Dongcheng district, Beijing,100011, P.R. China Telephone: 010-62351993